
Referat bestyrelsesmøde 
18/9-2024 
Deltagere: Hanne, Niels, Marianne og Kenneth.


Kort præsentation. 
Hvem er vi hver især og hvorfor er vi en del af bestyrelsen, hvad motiverer den enkelte.


Kommunikation. 
Bestyrelsen har vedtaget at vi ikke benytter Facebook eller andre sociale medier som 
kommunikations platform. Bestyrelsen kommunikerer ud via de systemer Østerbo faciliterer.


Økonomi. 
Der indhentes oplysninger hos Rie, så vi kan afdække mulighederne for arrangementer i 
indeværende år.


Familie event. 
Bestyrelsen vil se på muligheden for et familie arrangement i år.


Næste møde. 
Dato ikke fastsat, dette koordineres og aftales internt efter behov.


